
 

 

Rubrik:  Kombinerad skridskobana/fotbollsaplan 
 
Hej! 
Jag känner att det är dags att återigen lyfta frågan om skridskobana på Kungsholmen. 
Snart får vi stockholms största gymnasium på Hantverkargatan och det i en redan skoltät stadsdel. 
Behovet är stort, nu har man byggt bort halva skolgården på Rålambshovsskolan, Eira har enbart en 
asfalterad skolgård och Kungsholms Gymnasium har endast en grusplan. Sedan har vi Konradsberg, 
Fridhems och St Görans skolor som också är utan både Skridskobana och fotbollsplan. 
Det är skrämmande att se hur skridskoåkningen alltmer försvinner ur ungdomarnas medvetande! 
Då och då åker jag en sväng i Kungsträdgården och märker att jag som 70-åring praktiskt taget kör 
”åttor” 
runt ungdomarna. När jag gick i plugget åkte vi vi skridskor på fritiden och gjorde vi inte det så åkte vi 
skidor. 
Nu gör man ingenting under vintern. Jag sneglar avundsjukt på Vasaparkens konstgräs alt 
konstfrusna plan, Och det folkliv den medför! 
Det är gott om plats i Rålis bl a väster om Lilla Västerbron, bredvid Skateparken! 
 
Vänligen 
[Namn] 

 


